

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM387436

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	MERGER		
<b>EFFECTIVE DATE:</b>	07/01/2003		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
Fromagerie Soulie		09/10/2003	Joint Stock Company: FRANCE
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	La Compagnie Des Fromages		
<b>Street Address:</b>	16 rue Alphonse Savey		
<b>City:</b>	Vire		
<b>State/Country:</b>	FRANCE		
<b>Postal Code:</b>	14500		
<b>Entity Type:</b>	Simplified Joint Stock Company: FRANCE		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	1999205	SAINT ANDRE	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	2163639001		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	216-363-9000		
<b>Email:</b>	skoenig@faysharpe.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Sandra M. Koenig - Fay Sharpe LLP		
<b>Address Line 1:</b>	1228 Euclid Avenue, 5th Floor		
<b>Address Line 4:</b>	Cleveland, OHIO 44115		
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	BGSA 000001US01		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Sandra M. Koenig		
<b>SIGNATURE:</b>	/sandramkoenig/		
<b>DATE SIGNED:</b>	06/10/2016		
<b>Total Attachments: 12</b>			
source=BGSA000001-Document for Recordal#page1.tif			
source=BGSA000001-Document for Recordal#page2.tif			
source=BGSA000001-Document for Recordal#page3.tif			

OP \$40.00 1999205

source=BGSA000001-Document for Recordal#page4.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page5.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page6.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page7.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page8.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page9.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page10.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page11.tif  
source=BGSA000001-Document for Recordal#page12.tif

## FROMAGERIE SOULIE

Société par Actions Simplifiée au capital de 583 000 €

Siège social : 50890 CONDE SUR VIRE

426 980 132 - RCS : COUTANCES



### DECLARATION DE DISSOLUTION SANS LIQUIDATION DE LA SOCIETE FROMAGERIE SOULIE

#### Exposé

La Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES, Société par actions simplifiée au capital de 54 445 000 € dont le siège social est à Vire (14500) 16, rue Alphonse Savey, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Condé-sur-Noireau sous le numéro 393 257 654,

est devenue associée unique de la Société FROMAGERIE SOULIE, Société par actions simplifiée au capital de 583 000 €, ayant son siège social à Condé-sur-vire (50890), immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Coutances sous le numéro 426 980 132, pour avoir racheté les 38 182 actions qui étaient détenues par la société COMPAGNIE LAITIERE EUROPEENNE et l'action qui était détenue par SOGEPS, lesquelles s'ajoutent à l'action que détenait déjà LA COMPAGNIE DES FROMAGES composant ainsi la totalité du capital social de ladite Société.

Aux termes d'une délibération en date du 10 septembre 2003, la collectivité des associés de la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES a décidé la dissolution sans liquidation de la Société FROMAGERIE SOULIE, en application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3, du Code civil.

#### Dissolution sans liquidation

En conséquence de ce qui a été ci-dessus exposé, Monsieur Michel LABAL agissant en qualité de représentant du Président de la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES, seule propriétaire des 38 184 actions émises en représentation du capital de la Société FROMAGERIE SOULIE, déclare :

##### Dissolution de la Société

dissoudre ladite Société FROMAGERIE SOULIE par anticipation, selon le régime juridique et le régime fiscal ci-après énoncés :

##### Régime juridique

Il est rappelé qu'en application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3, du Code civil, cette dissolution entraîne la transmission universelle du patrimoine de la Société FROMAGERIE SOULIE à la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES sans qu'il y ait lieu à liquidation, sous la seule réserve qu'à l'issue du délai d'opposition prévu par l'article 8, alinéa 2, du décret n° 78-704 du 3 juillet 1978, les créanciers n'aient pas fait opposition à la dissolution ou, en cas d'oppositions, que celles-ci aient été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances ait été effectué ou les garanties constituées.

Le bilan de la société FROMAGERIE SOULIE arrêté au 30 juin 2003, dont un exemplaire figure en annexe à la présente déclaration, fait ressortir un actif net de 624 559 €.

## Régime fiscal

### *I - Dispositions générales*

Le représentant de la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES oblige celle-ci et la Société dissoute à se conformer à toutes dispositions légales en vigueur, en ce qui concerne les déclarations à faire pour le paiement de l'impôt sur les Sociétés et de toutes autres impositions ou taxes résultant de la transmission universelle de patrimoine, dans le cadre de ce qui sera dit ci-après.

### *II - Impôt sur les Sociétés*

La dissolution prend effet sur le plan fiscal à la date du 1<sup>er</sup> juillet 2003 (Cf inst. du 7 juillet 2003 BOI 4 I-1-03).

En conséquence, les résultats, bénéficiaires ou déficitaires, produits depuis cette date par l'exploitation de la Société dissoute seront englobés dans le résultat imposable de la Société confondante.

Monsieur Michel LABAL ès qualités, déclare soumettre la présente dissolution au régime de faveur prévu aux articles 210 A et suivants du Code général des impôts.

A cet effet, la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES prend l'engagement :

- de reprendre à son passif les provisions dont l'imposition est différée chez la Société FROMAGERIE SOULIE, ainsi que la réserve spéciale où cette Société aura porté les plus-values à long terme soumises antérieurement à l'impôt sur les Sociétés aux taux réduits prévus par l'article 219, I, a, du Code général des impôts ;
- de se substituer à la Société FROMAGERIE SOULIE pour la réintégration des plus-values dont l'imposition aura été différée chez cette dernière ;
- de calculer les plus-values réalisées ultérieurement à l'occasion de la cession des immobilisations non amortissables reçues dans le cadre de la transmission universelle de patrimoine d'après la valeur qu'avaient ces biens, du point de vue fiscal, dans les écritures de la Société dissoute ;
- de réintégrer dans ses bénéfices imposables à l'impôt sur les Sociétés, dans les conditions fixées par l'article 210 A du Code général des impôts, les éventuelle plus-values qui pourraient être constatées au moment de la transmission sur les biens amortissables ;
- d'inscrire à son bilan les éléments de l'actif circulant pour leur valeur fiscale dans les écritures de la Société FROMAGERIE SOULIE.

### *III - Taxe sur la valeur ajoutée*

Conformément à l'instruction du 22 février 1990 (BOI 3 A-6-90), la Société FROMAGERIE SOULIE transfère purement et simplement à la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES, qui sera ainsi subrogée dans tous ses droits et obligations, le crédit de taxe sur la valeur ajoutée dont elle disposera à la date où elle cessera juridiquement d'exister. Toutefois, ce transfert sera limité au montant de la T.V.A. qui serait résulté de l'imposition de la valeur des biens transmis.

Conformément à la solution administrative contenue dans l'instruction du 11 février 1969 (BOCI 1969-I-56) et reprise à la documentation administrative 8 A1121, paragraphe 18, les transmissions de biens immobiliers en cours de construction ou achevés depuis moins de cinq ans sont « déclarés inexistantes » pour l'application de l'article 257-7 du Code général des impôts.

La Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES s'engage à vendre sous le régime de la T.V.A., les valeurs d'exploitation reçues par elle au titre de la transmission universelle de patrimoine qu'elle pourrait décider de vendre.

La Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES s'engage à adresser au service des impôts dont elle dépend une déclaration indiquant le montant du crédit de T.V.A. qui lui sera transféré et à lui en fournir, sur sa demande, la justification comptable.

Conformément à l'article 210 III de l'annexe II du Code général des impôts, la Société confondante s'engage à opérer les régularisations de déductions prévues aux articles 210, 214, 215, 221 et 225 de l'annexe II du même code, dans les mêmes conditions que la Société dissoute aurait été tenue d'y procéder si elle avait poursuivi son activité.

#### *IV - Enregistrement*

La présente dissolution sera soumise au droit fixe prévu par la Loi.

#### **Dispositions diverses**

LA COMPAGNIE DES FROMAGES s'engage à :

- confirmer et réitérer par tous actes sous seings privés ou notariés, la transmission des biens de la Société FROMAGERIE SOULIE à la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES, en préciser, si besoin est, la désignation, réparer toutes omissions ou inexactitudes, établir et compléter toutes origines de propriété ;
- à cet effet, faire toutes déclarations, accomplir toutes les formalités de publicité ou autres ; le cas échéant, concourir à tous actes de dépôt avec ou sans reconnaissance d'écriture et de signature, accomplir toutes les formalités requises pour assurer le transfert des biens de la Société FROMAGERIE SOULIE dans le patrimoine de la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES ;
- accomplir, si besoin est, toutes les significations nécessaires relativement aux biens et valeurs transmis ;
- exercer toutes actions en Justice, tant en demande qu'en défense et représenter la Société FROMAGERIE SOULIE auprès de toutes administrations ainsi que dans toutes les procédures de faillite, redressement et/ou liquidation judiciaires, règlement amiable ou de liquidation amiable ;
- aux effets ci-dessus, passer et signer tous actes, pièces, procès-verbaux et autres documents, élire domicile, substituer en partie les présents pouvoirs et, généralement, faire ce qui sera nécessaire pour mener à bien les opérations de dissolution sans liquidation de la Société FROMAGERIE SOULIE et de la transmission de son patrimoine au profit de la Société LA COMPAGNIE DES FROMAGES ;
- par l'effet des présentes et des dispositions légales susvisées, reprendre l'ensemble des engagements et des obligations de la Société FROMAGERIE SOULIE à l'égard de ses cocontractants et, de manière générale, à l'égard des tiers, ainsi que l'ensemble des droits dont la Société dissoute bénéficiait antérieurement.

### Formalités

Monsieur Michel LABAL, agissant ès qualités, donne tous pouvoirs à Madame Catherine MICHEL à l'effet d'accomplir toutes les formalités de publicité requises par la Loi et pour constater :

- soit qu'à l'issue du délai de trente jours prévu par l'article 8 du décret n° 78-704 du 3 juillet 1978 à compter de la publication de l'avis de dissolution, les créanciers n'aient pas fait opposition à la dissolution de la Société FROMAGERIE SOULIE,
- soit qu'en cas d'oppositions présentées dans le délai susvisé, les oppositions aient été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances ait été effectué ou les garanties constituées,

de telle sorte que la Société FROMAGERIE SOULIE ainsi dissoute, soit radiée de plein droit du Registre du Commerce et des Sociétés conformément aux dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3, du Code civil.

En outre, Monsieur Michel LABAL ès qualités, confère au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes tous pouvoirs à l'effet d'accomplir toutes autres formalités requises par les textes législatifs ou réglementaires en vigueur.

Fait à Condé-sur-vire,  
Le 10 septembre 2003,  
En 6 exemplaires dont deux pour le dépôt au  
Greffe du Tribunal de Commerce de Coutances  
et un pour l'enregistrement.

Enregistré à : RECETTE DIVISIONNAIRE DES IMPOTS DE SAINT LO

Le 24/09/2003 Bordereau n°2003/801 Case n°3 Ext 2489

Enregistrement : 230 €

Timbre : 108 €

Total liquidé : trois cent trente-huit euros

Montant reçu : trois cent trente-huit euros

Le Contrôleur

**Lionel DEROUAISNE**  
Contrôleur des impôts

**DUPLICATA**

**BILAN ACTIF**

<i>Rubriques</i>	<i>Montant Brut</i>	<i>Amortissements</i>	<i>30/06/2003 (6)</i>	<i>31/12/2002 (12)</i>
<b>IMMOBILISATIONS INCORPORELLES</b>				
Concessions, brevets et droits similaires	348 346		348 346	348 346
Autres immobilisations incorporelles	355 379	355 379		
<b>IMMOBILISATIONS CORPORELLES</b>				
Terrains	20 787	4 753	16 034	16 505
Constructions	872 949	834 484	38 465	40 877
<b>IMMOBILISATIONS FINANCIERES</b>				
<b>ACTIF IMMOBILISE</b>	<b>1 597 461</b>	<b>1 194 615</b>	<b>402 845</b>	<b>405 729</b>
<b>STOCKS ET EN-COURS</b>				
<b>CREANCES</b>				
Créances clients et comptes rattachés	10 636		10 636	11 332
Autres créances	218 060		218 060	272 895
<b>DIYERS</b>				
Disponibilités	57 192		57 192	107
<b>COMPTES DE REGULARISATION</b>				
<b>ACTIF CIRCULANT</b>	<b>285 888</b>		<b>285 888</b>	<b>284 335</b>
<b>TOTAL GENERAL</b>	<b>1 883 348</b>	<b>1 194 615</b>	<b>688 733</b>	<b>690 063</b>

## BILAN PASSIF

Rubriques	30/06/2003 (6)	31/12/2002 (12)
Capital social ou individuel dont versé :	583 000	583 000
Réserve légale	39 385	36 427
Autres réserves (dont achat œuvres originales artistes )	5 421	5 421
Report à nouveau	64	7
<b>RESULTAT DE L'EXERCICE (bénéfice ou perte)</b>	<b>(3 310)</b>	<b>59 144</b>
<b>CAPITAUX PROPRES</b>	<b>624 559</b>	<b>684 000</b>
<b>AUTRES FONDS PROPRES</b>		
<b>PROVISIONS POUR RISQUES ET CHARGES</b>		
<b>DETTES FINANCIERES</b>		
Emprunts et dettes auprès des établissements de crédit		1 771
<b>DETTES D'EXPLOITATION</b>		
Dettes fournisseurs et comptes rattachés	48 296	2 824
Dettes fiscales et sociales	1 743	1 469
<b>DETTES DIVERSES</b>		
<b>COMPTES DE REGULARISATION</b>		
Produits constatés d'avance	14 135	
<b>DETTES</b>	<b>64 174</b>	<b>6 064</b>
<b>TOTAL GENERAL</b>	<b>688 733</b>	<b>690 063</b>

Résultat de l'exercice en centimes

-3 309.85

Total du bilan en centimes

688 733.02

**CERTIFIED A TRUE &  
ACCURATE COPY**

(Signature)

**FROMAGERIE SOULIE**

A simplified joint stock company with share capital of € 583,000  
Registered office : 50890 CONDE SUR VIRE  
COUTANCES Corporate Register number 426 980 132

---

**DECLARATION OF WINDING-UP**

**WITHOUT LIQUIDATION OF THE FROMAGERIE SOULIE COMPANY**

**Background**

The LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company, a simplified joint stock company with share capital of € 54,445,000, whose registered office is at 16 Rue Alphonse Savey, Vire (14500), registered in the Condé-sur-Noireau Corporate Register under the number 393 257 654,

became the sole shareholder of the FROMAGERIE SOULIE Company, a simplified joint stock company with share capital of € 583,000 having its registered office at Condé-sur-Vire (50890), registered in the Coutances Corporate Register under number 426 980 132, after having purchased the 38,182 shares which were held by the COMPAGNIE LAITIERE EUROPEENNE Company and the share that was held by SOGEPs, which, added to the share which LA COMPAGNIE DES FROMAGES already held, thus makes up the whole of the share capital of the said Company.

Under the terms of a decision dated 10 September 2003, the shareholders of the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company decided to wind up without liquidating the FROMAGERIE SOULIE Company pursuant to the provisions of Article 1844-5, paragraph 3, of the Civil Code.

**Winding-up without liquidation**

As a result of the above, Mr Michel LABAL, acting in the capacity as representative of the Chairman of the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company, sole owner of the 38,184 shares issued to represent the share capital of the FROMAGERIE SOULIE Company, declares :

**Winding-up of the Company**

That he winds up the said FROMAGERIE SOULIE Company in advance, in accordance with the system of law and tax system specified below

**System of law**

It is recalled that pursuant to the provisions of Article 1844-5, paragraph 3, of the Civil Code, this winding-up entails the universal transmission of the assets and liabilities of the FROMAGERIE SOULIE Company to the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company without there being liquidation, subject to the sole reservation that on the expiry of the period for opposition stipulated by Article 8, paragraph 2, of Decree no. 78-704 of 3 July 1978, the creditors have not contested the winding-up or, in the event of opposition, that the latter has been rejected in the first instance or that the repayment of the claims has been made or guarantees constituted.

The balance sheet of the FROMAGERIE SOULIE Company, drawn up on 30 June 2003, a copy of which is shown in the Appendix to this declaration, shows net assets of € 624,559.

**TRADEMARK  
REEL: 005811 FRAME: 0671**

## **Tax system**

### *I. General provisions*

The representative of the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company obliges the latter and the defunct Company to comply with all the statutory provisions as regards the declarations to make for the payment of corporation tax and any other taxes or duties resulting from the universal transmission of assets and liabilities, within the framework of what will be specified below.

### *II. Corporation tax*

The winding-up takes effect for tax purposes on 1<sup>st</sup> July 2003 (Cf. inst. Of 7 July 2003 BOI 4 I-1-03).

Accordingly, profits or losses produced since this date by the operating of the Company that is wound up shall be consolidated with the taxable income of the absorbing Company.

Mr Michel LABAL, in his capacity as representative, declares that he subjects this winding-up to the special regime stipulated in Articles 210 and following of the (French) General Tax Code.

For this purpose, the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company undertakes :

- to assume in its liabilities provisions whose taxation is deferred at the FROMAGERIE SOULIE Company as well as the special reserve to which this Company shall have posted the long-term capital gains subject beforehand to corporation tax at the reduced rates stipulated by Article 219.I.a of the General Tax Code
- to replace the FROMAGERIES SOULIE Company for the re-incorporation of the capital gains the taxation of which shall have been deferred at this company
- to calculate the capital gains realised subsequently, at the time of the disposal of the non-depreciable fixed assets received within the framework of the universal transmission of assets and liabilities, according to the value that these assets have, from a tax point of view, in the book of the Company that has been wound up
- to re-incorporate in its income subject to corporation tax, under the conditions stipulated by Article 210 A of the General Tax Code, the eventual capital gains that could be recognised at the time of the transmission for the depreciable assets
- to recognise in its balance sheet the current assets at their tax value in the books of the FROMAGERIE SOULIE Company.

### *III. Value added tax*

In accordance with the instructions of 22 February 1990 (BOI 3 A-6-90), the FROMAGERIE SOULIE Company purely and simply transfers to the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company, which shall thus be substituted in all its rights and obligations, the value added tax credit that it shall have at the date when it shall legally cease to exist. However, this transfer shall be limited to the amount of V.A.T. that would result from the taxation of the value of the assets transferred.

In accordance with the Administrative Solution contained in the instructions of 11 February 1969 (BOCI 1969-I-56) and repeated in Administrative Documentation 8 A1121, paragraph 18, the transfers of real estate assets in the process of being built or completed within the previous five years are declared to be "non-existent" for the application of Article 257-7 of the General Tax Code.

The LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company undertakes to sell under the V.A.T. system the marketable securities received by it under the universal transmission of assets and liabilities that it may decide to sell.

The LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company undertakes to send a declaration to the Tax Office to which it reports, stating the amount of the V.A.T. credit that it shall have transferred and to provide it with the accounting proof thereof at its request.

In accordance with Article 210 III of Appendix II of the General Tax Code, the absorbing Company undertakes to regularise the deductions stipulated in Articles 210, 214, 215, 221 and 225 of Appendix II of the same Code, under the same conditions as the Company that has been wound up would have been obliged to do if it had continued its operations.

#### *IV. Registration*

This winding-up shall be subject to the fixed duty stipulated by the law.

#### **Miscellaneous provisions**

LA COMPAGNIE DES FROMAGES undertakes to :

- confirm and reiterate by any private or notarised deeds the transfer of the assets of FROMAGERIE SOULIE to the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company by specifying, if need be, the description, correct any omissions or inaccuracies, and draw up and complete any title deeds
- for this purpose, make any declarations, carry out all the publication or other formalities ; as the case may be, make any filing deeds with recognition of writing and of signature, carry out all the formalities required to ensure the transfer of the assets of FROMAGERIE SOULIE to the ownership of the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company
- serve, if need be, all the notices necessary concerning the assets and securities transferred
- bring any legal actions, both as a plaintiff or defendant and represent the FROMAGERIE SOULIE Company before any administrations as well as in all the proceedings for bankruptcy, receivership and/or compulsory liquidation, amicable settlement or voluntary liquidation
- for the above purposes, approve and sign any deeds, documents, minutes or other documents, elect domicile, partially replace these powers and, generally, take the necessary action to complete the winding-up without liquidation of the FROMAGERIE SOULIE Company and the transmission of its assets and liabilities to the LA COMPAGNIE DES FROMAGES Company
- by the effect of the presents and of the above-mentioned statutory provisions, assume all of the commitments and obligations of FROMAGERIE SOULIE vis-à-vis its co-contracting parties and, generally, vis-à-vis third parties, as well as all of the rights from which the Company that has been wound up benefited beforehand.

### Formalities

Mr Michel LABAL, acting in his capacity as representative, grants full powers to Mrs Catherine MICHEL to carry out all the publication formalities stipulated by the law and to certify :

- either that, on the expiry of the period of thirty days, stipulated by Article 8 of Decree no. 78-704 of 3 July 1978, from the publication of the winding-up notice, the creditors shall not have opposed the winding-up of the FROMAGERIE SOULIE Company
- or that in the event of opposition presented within the above-mentioned period, the opposition shall have been rejected in the first instance or that the repayment of the claims shall have been made or guarantees constituted

in such a way that the FROMAGERIE SOULIE Company, thus wound up, be automatically struck off the Corporate Register in accordance with the provisions of Article 1844-5, paragraph 3, of the Civil Code.

Furthermore, Mr Michel LABAT, in his capacity as representative, grants full powers to the bearer of an original, a copy or an extract of the presents, for the purpose of carrying out any other formalities stipulated by the legislation or regulations in effects.

Signed in Condé-le-Vire  
On 10 September 2003  
In 6 copies, two of which for filing with  
The Registrar's Office of the Contances  
Commercial Court and one for the  
registration

(Signature)

Registered at: THE DIVISIONAL TAX COLLECTION OFFICE OF SAINT LO

On 24/09/2003, Sheet no. 2003/801, List no. 3,

Ext 2489

Registration € 230

Stamp € 108

Total cash: Three hundred and thirty-eight Euros

Amount received: Three hundred and thirty-eight Euros

The Inspector  
(Signature)

Lionel DEROUAISNE  
Tax Inspector

DUPLICATE

**BALANCE SHEET - ASSETS**

Headings				
<b>INTANGIBLE FIXED ASSETS</b>				
Licenses, patents and similar rights				
Other intangible fixed assets				
<b>TANGIBLE FIXED ASSETS</b>				
Land				
Buildings				
<b>INVESTMENTS</b>				
<b>FIXED ASSETS</b>				
<b>STOCKS AND WORK IN PROGRESS</b>				
<b>RECEIVABLES</b>				
Accounts receivable and related accounts				
Other receivables				
<b>MISCELLANEOUS</b>				
Cash and marketable securities				
<b>CURRENT ASSETS</b>				
<b>TOTAL ASSETS</b>				

**BALANCE SHEET – LIABILITIES**

Headings		
Share or individual capital : of which paid up :		
Statutory reserve		
Other reserves (of which purchases of original works of artists)		
Retained earnings		
<b>RESULT FOR THE YEAR</b> (profit or loss)		
<b>SHAREHOLDERS' EQUITY</b>		
<b>OTHER EQUITY FUNDS</b>		
<b>PROVISIONS FOR CONTINGENCIES AND RISKS</b>		
<b>BORROWINGS</b>		
Borrowings from and liabilities to credit institutions		
<b>CURRENT LIABILITIES</b>		
Accounts payable and related accounts		
Tax and social liabilities		
<b>MISCELLANEOUS LIABILITIES</b>		
<b>ACCRUAL ACCOUNTS</b>		
Deferred income		
<b>LIABILITIES</b>		
<b>TOTAL LIABILITIES AND SHAREHOLDERS' EQUITY</b>		

*Result for the year in centimes*

*Balance sheet total in centimes*